

菲律賓阿古桑生命河靈糧堂

River of Life Christian Church in Agusan, Philippines

成立 Started: 2010 年 2 月

地點 Location: Agusan, Cagayan De Ore, Philippines

主任牧師 Senior Pastor: Pastor Arlex Abugho

分堂: 共15間分堂

簡要介紹 Brief Introduction:

菲律賓的第一間生命河分堂成立於2010年2月，由Bill Baldwin牧師在菲律賓的卡米金島所開拓。該堂於2012年遷至卡加延德奧羅市(Cagayan de Oro, Mindanao)，位於菲律賓的第二大島“民答那峨島”，由當地的一位牧者Arlex Abugho帶領教會的牧養工作，並向附近的人們傳福音。2013年八月Baldwin牧師回天家後，該堂繼續由Arlex牧師帶領，生命河的劉牧師和曾牧師都相繼前往給予鼓勵、帶領、和教導。Arlex牧師以熱忱、謙卑和對神的信心帶著教會往前走，與當地其他的教會有很好的連結，同為福音而擺上，雖然經過地震及颱風的嚴重襲擊，神保守該教會在風雨中迄立不動搖，弟兄姐妹們以感恩的心，堅定的侍立在神面前，不斷的拓展神國度的疆界，目前他們已經建立15個分堂。因拓展快速，Arlex牧師最近將卡加延德奧羅生命河靈糧堂正名為阿古桑生命河靈糧堂，以與其他同在卡加延德奧羅市的分堂有所分別。求神繼續帶領他們前

面的道路，使他們成為菲律賓福音的燈塔，讓真理的光照亮四周的人們，引領人們來到神的面前。

The first ROLCC branch in the Philippines was established in February 2010 and was opened by Pastor Bill Baldwin on Camiguin Island in the Philippines. The church was relocated to Cagayan de Oro, Mindanao, the second largest islander in the Philippines, in 2012. A local pastor, Arlex Abugho, led the church's pastoral work, and preached the gospel to people nearby. After Pastor Baldwin passed away in August 2013, the church continued to be led by Pastor Arlex. Pastor Liu and Pastor Zeng from ROLCC went to give encouragement, guidance, and teaching. Pastor Arlex took the church forward with enthusiasm, humility, and faith in God. It had a good connection with other local churches and was placed for the gospel. Although through the horrific earthquake and severe typhoon, God kept the church standing in the difficult time, the brothers and sisters stood in front of God with a grateful heart and continued to expand the boundaries of the kingdom of God. At present, they have established 15 branches. Pray that God will continue to lead the way ahead of them, make them a beacon of the Philippine gospel, let the light of truth illuminate the people around, and lead people to God.

代禱事項：

1. 請為菲律賓阿古桑生命河靈糧堂的各個分堂代禱，求耶穌的愛在弟兄姐妹中彰顯，使他們繼續勤做主工，不斷的拓展神國度的疆界，在菲律賓各地都建立基督的教會，榮耀神的名。
2. 菲律賓生命河靈糧堂在2021年新冠肺炎蔓延下仍繼續領人信主，建立分堂，得救人數繼續增加，求主大大使用他們，在2022年帶下菲律賓屬靈的復興。
3. 請為菲律賓靈糧堂成長茁壯代禱祝福，並求神在此新冠肺炎變種蔓延的時期，保守他們全體健康平安，同時求主豐富的供應他們一切的需要。並賜福他們的一切服事能見證神的慈愛，彰顯神的榮耀。

Prayer Items:

1. Please pray for the branches of the ROLCC in the Philippines, and pray that the love of Jesus will be manifested among the brothers and sisters, so that they can continue to do the Lord's work, continue to expand the boundaries of the kingdom of God, and establish churches of Christ in all parts of the Philippines, and glorify the name of God.

2. Despite the spread of COVID-19 in 2021, the ROLCC in the Philippines continues to lead people to believe in the Lord, establish branches, and the number of saved people continue to increase. May the Lord use them greatly to bring about a spiritual revival in the Philippines in 2022.
3. Please pray and bless the growth of the branches of the ROLCC in the Philippines, and ask God to keep them all healthy and safe during this period of the spread of the new covid-19 variant. At the same time, ask the Lord to provide them with all their needs. And bless all their services that can bear witness to God's love and manifest God's glory.